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Zápisnica  

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Šamudovce, konaného dňa 

15.03.2023 
__________________________________________________________________________ 

 

Starosta obce Šamudovce v súlade s ustanovením § 12 ods. 1 zákona SNR č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov zvolal zasadnutie Obecného 

zastupiteľstva v Šamudovciach, ktoré sa uskutočnilo v stredu 15.03.2023 o 16,30 hod. 

v zasadačke OcÚ, Šamudovce 99. 

 

Prítomní :           Starosta obce : Emil Ircha 

  Poslanci obecného zastupiteľstva : Maroš Lebeda, Anna Berešová,      

  Helena Demková, Roman Dziak, Lívia Ferková, Ján Andrejko,  

   

   

Neprítomní:  Tomáš Koreň  

   

Ďalší prítomní :  Mgr. Ivana Pavliková, administratívna  pracovníčka obce 

        Ing. Beáta Pavlova – kontrolórka obce        

        Jana Lebedová – ekonómka obce 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá je prílohou č. 1 tejto zápisnice 

 

 

K bodu č. 1 - Otvorenie zasadnutia  

 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva konaného 15.03.2023 o 16,30 hodine otvoril 

a viedol starosta obce p. Emil Ircha, ktorý všetkých srdečne privítal. Starosta skonštatoval, že 

na zasadnutí sú prítomní šiesti poslanci z celkového počtu sedem. Neprítomný je poslanec 

Koreň. Starosta skonštatoval, že OZ je spôsobilé rokovať a je uznášania schopné.  

 

K bodu č. 2 - Schválenie programu zasadnutia OZ 

 

Starosta prítomných poslancov oboznámil s pripraveným programom zasadnutia OZ, 

ktoré obecné zastupiteľstvo schvaľuje podľa zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení.  
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PROGRAM: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu zasadnutia OZ  

3. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ  

4. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

5. Voľba členov návrhovej a mandátovej komisie 

6. Záverečný účet obce za rok 2022 

7. Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu za rok 2022 

8. Výročná správa obce za rok 2022 

9. Rozpočtové opatrenie č1/2023 zo dňa 15.03.2023 

10. Plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Šamudovce na roky 2023 – 2028 

11. Prehodnotenie sadzobníka poplatkov v obci Šamudovce 

12. Nadobudnutie pozemku v obci Šamudovce pre účely výstavby 

13. Schválenie celodennej prevádzky Materskej školy Šamudovce a spustenie 

prevádzky ŠJ 

14. Návrh VZN č. 5/2023 – Určenie miesta a času zápisu dieťaťa do MŠ 

15. Zapojenie sa do výziev zameraných na : 

• Rozšírenie kapacity MŠ 

• Program obnovy dediny 

• Odpadové hospodárstvo (zberný dvor a technika) 

• Zapojenie do výziev – MAS DUŠA 

• Obnova budov vystavaných pred rokom 1980 – materská škola, komunitné 

centrum 

16. Informácia o podaní žiadosti od NAFTY a EUSTREAM 

17. Školský výlet – Deň detí 

18. Rôzne 

K prezentovanému programu zo strany poslancov nepadli  žiadne pripomienky, 

námietky ani doplňujúce návrhy, preto starosta požiadal návrhovú komisiu o prečítanie 

návrhu na uznesenie č. 1/2023 a dal o návrhu hlasovať. 

Návrh na uznesenie č. 1/2023                                                                                                                                               

 Obecné  zastupiteľstvo obce Šamudovce v  súlade s § 11 ods. 4 , zákona č.369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

Schvaľuje :  Program zasadnutia OZ . 

 

Hlasovanie : za :  6 poslancov - Maroš Lebeda, Anna Berešová, Helena Demková,  

                    Roman Dziak, Lívia Ferková, Ján Andrejko  

                              

                       proti : 0 

                       zdržal sa : 0 

                       neprítomní :  1 poslanec - Tomáš Koreň 
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 Starosta skonštatoval, že  uznesenie č. 1/2023 bolo šiestimi poslancami schválené tak, 

ako bolo navrhnuté. 

 

 

K bodu č. 3 - Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

 

 Starosta obce previedol kontrolu uznesení z posledného zasadnutia OZ, ktoré sa 

konalo dňa14.12.2022. Skonštatoval, že prevažná časť uznesení už bola splnená a ostatné 

uznesenia sa priebežne plnia. Nakoľko k tomuto bodu nepadli žiadne dotazy starosta požiadal 

o prečítanie návrhu na uznesenie.  

 

Návrh na uznesenie č. 2/2023 

 Obecné zastupiteľstvo obce Šamudovce v súlade s §11 ods. 4, zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

 

Berie na vedomie : Informácie o plnení uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 14.12.2022 

 

 

K bodu č. 4 – Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starosta za zapisovateľku zápisnice určil p. Mgr. Ivanu Pavlikovú a za overovateľov 

zápisnice určil poslancov : Annu Berešovú a Líviu Ferkovú. Starosta požiadal o prečítanie 

návrhu na uznesenie a o predloženom návrhu dal hlasovať. 

 

Návrh na uznesenie č. 3/2023 

 Obecné zastupiteľstvo obce Šamudovce v súlade s § 11 ods. 4, zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z.n.p. 

 

Schvaľuje: 

 

Zapisovateľa zápisnice:    Mgr. Ivana Pavliková 

 

 

Overovateľov zápisnice:       Anna Berešová 

       Lívia Ferková 

       

Hlasovanie :   za : 6 poslancov - Maroš Lebeda, Anna Berešová, Helena Demková,  

          Roman Dziak, Lívia Ferková, Ján Andrejko  

   

  proti : 0  

  zdržal sa : 0 
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  neprítomní : 1 poslanec -  Tomáš Koreň 

 

 Starosta skonštatoval, že uznesenie č. 3/2023 bolo šiestimi poslancami schválené tak, 

ako bolo navrhnuté.  

 

K bodu č. 5 – Voľba členov návrhovej a mandátovej komisie 

 

Starosta obce prítomným poslancom navrhol, aby návrhová a mandátová komisia 

pracovala v zložení: p. Helena Demková, p. Roman Dziak a p. Maroš Lebeda. Nakoľko 

neboli predložené iné návrhy, starosta dal v zmysle podaného návrhu o zložení mandátovej 

a návrhovej komisii hlasovať. 

 

Návrh na uznesenie č. 4/2023 

 Obecné zastupiteľstvo obce Šamudovce v súlade s § 11 ods. 4, zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z.n.p. 

 

Schvaľuje : Zloženie návrhovej a mandátovej komisie : Helena Demková 

         Roman Dziak 

         Maroš Lebeda 

  

Hlasovanie :   za : 6 poslancov – Maroš Lebeda, Anna Berešová, Helena Demková,  

           Roman Dziak, Lívia Ferková, Ján Andrejko 

          

                        proti : 0  

  zdržal sa : 0 

  neprítomní : 1 poslanec - Tomáš Koreň 

  

 Starosta skonštatoval, že uznesenie č. 4/2023 bolo šiestimi poslancami schválené tak, 

ako bolo navrhnuté.  

 

K bodu č. 6 – Záverečný účet obce za rok 2022 

  

Starosta obce požiadal hlavnú kontrolórku obce o prečítanie stanoviska k záverečnému 

účtu obce Šamudovce za rok 2022  (príloha zápisnice.)  Hlavná kontrolórka obce pani Ing. 

Beáta Pavlová predložila a prečítala stanovisko k Záverečnému účtu obce Šamudovce za rok 

2022 v zmysle § 16 ods. 10 zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. 

Informovala poslancov o stave účtu obce t.j. o príjmoch, výdavkoch, ale aj o prebytku, ktorý 

počas roka vznikol. Odporučila poslancom OZ schváliť Záverečný účet Obce Šamudovce za 

rok 2022 výrokom: Schvaľuje: Záverečný účet obce Šamudovce za rok 2022 a celoročné 

hospodárenie bez výhrad. Zároveň navrhla hlavná kontrolórka rozdelenie prebytku 

rozpočtového hospodárenia za rok 2022 vo výške 16.933,77 € presunom do rezervného fondu 

obce výrokom: Schvaľuje : Použitie prebytku rozpočtového hospodárenia za rok 2022 vo 

výške 16.933,77 € na tvorbu rezervného fondu obce. Starosta vyzval prítomných, aby 
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predložili svoje námietky a pripomienky. Keďže nikto z prítomných nemal žiadne 

pripomienky ani doplňujúce návrhy, starosta obce dal o Záverečnom účte obce Šamudovce za 

rok 2022 a tiež o prerozdelení prebytku rozpočtového hospodárenia za rok 2022 presunom do 

rezervného fondu obce hlasovať. Požiadal návrhovú komisiu, aby prečítala návrh na 

uznesenie č. 5/2023 

 

 Návrh na uznesenie  č. 5/2023 

Obecné  zastupiteľstvo obce v  súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe ods. 2  písmena a)až c) § 14 zákona č. 583/2004 Z. 

z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z. n. p.  

 

Schvaľuje : Záverečný účet obce Šamudovce za rok 2022 a celoročné hospodárenie bez 

výhrad.  

 

Schvaľuje : Použitie prebytku rozpočtového hospodárenia za rok 2022 vo výške 16.933,77 € 

na tvorbu rezervného fondu obce. 

 

Hlasovanie :   za : 6 poslancov - Maroš Lebeda, Anna Berešová,, Helena Demková,  

          Roman Dziak, Lívia Ferková, Ján Andrejko 

 

  proti : 0  

  zdržal sa : 0 

  neprítomní :  1 poslanec - Tomáš Koreň 

 

 Starosta skonštatoval, že  uznesenie č. 5/2023 bolo šiestimi poslancami schválené tak, 

ako bolo navrhnuté. 

 

K bodu č. 7  -  Stanovisko hlavného kontrolóra obce Šamudovce k záverečnému účtu za 

rok 2022 

 

Starosta dal poslancom na preštudovanie Záverečný účet obce za rok 2022. Požiadal 

hlavnú kontrolórku o prednesenie svojho stanoviska k záverečnému účtu obce. Kontrolórka p. 

Ing. Beáta Pavlová poznamenala, že obec má urobenú overenú účtovnú závierku. Uviedla, že 

vzhľadom k nestálej situácii v roku 2022 bola 4 krát schválená zmena rozpočtu v súlade 

so zákonom. Ďalej uviedla, že hospodárenie obce bolo efektívne nakoľko má financie aj na 

prevedenie na rezervný fond. Nakoľko k danému bodu nepadli ďalšie pripomienky požiadal 

starosta o prečítanie návrhu na uznesenie. 

 

Návrh na Uznesenie č.6/2023 

Obecné  zastupiteľstvo obce v  súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe ods. 2  písmena a)až c) § 14 zákona č. 583/2004 Z. 

z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z. n. p.  
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Berie na vedomie : Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce Šamudovce za 

rok 2022. 

   

   

K bodu č. 8 – Výročná správa obce za rok 2022 

 

Poslanci dostali na preštudovanie ,,Výročnú správu obce za rok 2022“ (príloha 

zápisnice), v ktorej je zhrnuté dianie v obci. Starosta dal poslancom priestor na vyjadrenie 

k predmetnej správe. Nikto z prítomných nemal žiadne pripomienky, ani výhrady, preto 

požiadal o prečítanie návrhu na uznesenie a dal o predloženom návrhu hlasovať. 

 

Návrh na uznesenie  č. 7/2023 

Obecné  zastupiteľstvo obce v  súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

Schvaľuje : Výročnú správu obce Šamudovce za rok 2022 bez výhrad 

 

Hlasovanie :   za : 6 poslancov - Maroš Lebeda, Anna Berešová,, Helena Demková,  

          Roman Dziak, Lívia Ferková, Ján Andrejko 

           

  proti : 0  

  zdržal sa : 0 

  neprítomní :  1 poslanec - Tomáš Koreň 

 

 Starosta skonštatoval, že  uznesenie č. 7/2023 bolo šiestimi poslancami schválené tak, 

ako bolo navrhnuté. 

 

 

K bodu č. 9 – Rozpočtové opatrenie č.1/2023 zo dňa 15.03.2023 

 

 

Starosta dal prítomným k nahliadnutiu rozpočtové opatrenie č. 1/2023,  zo dňa 

15.03.2023 (príloha zápisnice) a požiadal ekonómku obce p. Janu Lebedovú, aby poslancov 

oboznámila s daným rozpočtovým opatrením. Pani Lebedová konštatovala, že aj keď sme iba  

v prvom kvartály už sa musel rozpočet vzhľadom na nepredvídateľné udalosti upravovať. 

Uviedla, že sa navýšili ceny energií, obec sa zapojila do projektu z Úradu práce sociálnych 

vecí a rodiny, v rámci ktorého obec zamestná dvoch pracovníkov, pričom spoluúčasť obce je 

vo výške 5%. Zároveň obec nemala podklady k podielovým daniam, čo taktiež ovplyvnilo 

tvorbu rozpočtu. Pani Lebedová uviedla, že v súčasnosti, po úprave jednotlivých položiek 

máme rozpočet vyrovnaný. Starosta poskytol poslancom priestor na otázky. Keďže k rozpočtu 

nemali poslanci žiadne otázky, požiadal starosta  o prečítanie návrhu na uznesenie a dal 

o ňom hlasovať. 
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Návrh na uznesenie  č. 8/2023 

Obecné  zastupiteľstvo obce v  súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe ods. 2  písmena a)až c) § 14 zákona č. 583/2004 Z. 

z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z. n. p.  

 

Schvaľuje : Rozpočtové opatrenie č.1/2023 zo dňa 15.03.2023 

 

Hlasovanie :   za : 6 poslancov - Maroš Lebeda, Anna Berešová,, Helena Demková,  

          Roman Dziak, Lívia Ferková, Ján Andrejko 

           

  proti : 0  

  zdržal sa : 0 

  neprítomní :  1 poslanec -  Tomáš Koreň 

 

 Starosta skonštatoval, že  uznesenie č. 8/2023 bolo šiestimi poslancami schválené tak, 

ako bolo navrhnuté. 

 

K bodu č. 10 – Plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Šamudovce za roky 2023 – 

2028 

 

Starosta informoval poslancov, že naša obec má v súčasnosti už neplatný Plán 

hospodárskeho a sociálneho rozvoja. Uviedol, že jeho platnosť skončila ešte v roku 2020. 

Podotkol, že tento dokument je nevyhnutnou súčasťou pokiaľ sa chce obec uchádzať o 

akýkoľvek grant. Poslanci boli informovaní, že boli oslovené dve spoločnosti, ktoré sa 

orientujú na spracovanie Plánu hospodárskeho a sociálneho rozvoja. Prvá ponuka na 

spracovanie bola vo výške cca 900 € a druhá bola vo výške 350 €. Starosta uviedol, že druhá 

cenová ponuka bola prijateľnejšia, preto oslovil pani ktorá sa spracovaniu venuje. Oboznámil 

poslancov, že jej už boli dodané prvotné podklady. Z dodaných materiálov spracovala 

oslovená pani dotazník, ktorý je zverejnený na stránke obce Šamudovce. Zároveň požiadal 

poslancov, aby informovali čo najširšiu verejnosť a motivovali ju, aby sa zapojila do 

vyplnenia dotazníka. Starosta zdôraznil, že tento dokument je pre obec veľmi podstatný 

nakoľko udáva smerovanie obce na ďalších päť rokov. Starosta dal priestor aj poslancom aby 

sa vyjadrili, kde by sa mala obec v nasledujúcom období uberať, aby vznikol súlad 

s pripravovaným dokumentom. Poslanci nepredniesli žiadne konkrétne návrhy, preto požiadal 

starosta o prečítanie návrhu na uznesenie a dal o predloženom návrhu hlasovať. 

 

 

Návrh na uznesenie  č. 9/2023 

Obecné  zastupiteľstvo obce v  súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe ods. 2  písmena a)až c) § 14 zákona č. 583/2004 Z. 

z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z. n. p.  
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Schvaľuje : Spracovanie Plánu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Šamudovce na roky 

2023-2028. 

 

Hlasovanie :   za : 6 poslancov - Maroš Lebeda, Anna Berešová,, Helena Demková,  

          Roman Dziak, Lívia Ferková, Ján Andrejko 

           

  proti : 0  

  zdržal sa : 0 

  neprítomní :  1 poslanec - Tomáš Koreň 

 

 Starosta skonštatoval, že  uznesenie č. 9/2023 bolo šiestimi poslancami schválené tak, 

ako bolo navrhnuté. 

 

 
K bodu č. 11 – Prehodnotenie sadzobníka poplatkov v obci Šamudovce 

 

Starosta poslancov informoval, že jeden z bodov dnešného zastupiteľstva je aj 

prehodnotenie sadzobníka poplatkov. Uviedol, že nikto nevedel, že dôjde k tak výraznému 

navýšeniu cien za energie a blíži sa obdobie, kedy sa začnú vo väčšej miere realizovať rôzne 

spoločenské akcie. Kultúrny dom nemá samostatné merače, aby sa vedelo určiť, koľko 

energie sa spotrebovalo. Poslanec Dziak uviedol, že ceny energií iba stúpajú, aby sa zo 

sadzobníka vylúčili tanečné zábavy. Poslankyne Berešová a Ferková uviedli, aby sa nechali 

iba jednodňové akcie. Poslanci po skontrolovaní jednotlivých akcii v sadzobníku sa zhodli na 

zrušení rozlúčky so zosnulým a navrhli ponechanie iba pohrebnej hostiny – karu, navrhli 

úplné vypustenie tohto bodu zo sadzobníka poplatkov v obci Šamudovce. Zároveň navrhli, 

aby sa miestnosti prenajímali v 24 hodinovom cykle. Poslanec Dziak zároveň navrhol, aby sa 

za každú hodinu omeškania účtoval poplatok 30 € naviac. Poslanci sa zhodli na tom, že sa 

uvidí či bude časom potrebné navýšenie aj jednotlivých sadzieb. Uviedli, že všetko bude 

závisieť od vyvíjajúcich sa cien energií. Nakoľko žiadne ďalšie návrhy na zmeny sadzobníka 

zo strany poslancov nepadli požiadal starosta o prečítanie návrhu na uznesenie a dal o ňom 

hlasovať. 

 

Návrh na uznesenie  č. 10/2023 

Obecné  zastupiteľstvo obce v  súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe ods. 2  písmena a)až c) § 14 zákona č. 583/2004 Z. 

z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z. n. p.  

 

Schvaľuje : Zmenu sadzobníka miestnych poplatkov za práce a služby vykonané obecný 

úradom v Šamudovciach zo dňa 09.03.2022. Zmena sadzobníka sa týka: 

• bodu 3 písm. f),  vypustením písmena f), zrušením poplatku za rozlúčku so zosnulým 

v časti Letné obdobie a Vykurovacie obdobie. 
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• bodu 3 v časti Podmienky prenájmu, doplnením písmena c) v znení ,, Ceny prenájmu 

sa stanovujú na základe 24 – hodinového cyklu. Pri rezervácii je potrebné presne 

uviesť čas prevzatia a odovzdania priestorov Kultúrneho domu. Pri odovzdaní 

miestnosti neskôr, ako je uvedené v rezervácii Vám bude účtovaný poplatok 30 € za 

každú začatú hodinu navyše“. 

•  bodu 4 v časti Podmienky prenájmu, doplnením písmena c) v znení ,,Ceny prenájmu 

sa stanovujú na základe 24 – hodinového cyklu. Pri rezervácii je potrebné presne 

uviesť čas prevzatia a odovzdania priestorov Kultúrneho domu. Pri odovzdaní 

miestnosti neskôr, ako je uvedené v rezervácii Vám bude účtovaný poplatok 30 € za 

každú začatú hodinu navyše“.  

 

Hlasovanie :   za : 6 poslancov - Maroš Lebeda, Anna Berešová,, Helena Demková,  

          Roman Dziak, Lívia Ferková, Ján Andrejko 

         

  proti : 0  

  zdržal sa : 0 

  neprítomní :  1 poslanec - Tomáš Koreň 

 

 Starosta skonštatoval, že  uznesenie č. 10/2023 bolo šiestimi poslancami schválené 

tak, ako bolo navrhnuté. 

 

 
K bodu č. 12 –  Nadobudnutie pozemku v obci Šamudovce pre účely výstavby 

 

Poslanci boli oboznámení s bodom, ktorý sa týka nadobudnutia pozemku v obci 

Šamudovce pre účel výstavby. Starosta uviedol, že obec nevlastní žiaden pozemok, ktorý by 

bol vhodný pre účel výstavby. Poslancom poinformoval, že bola podaná žiadosť 

gréckokatolíckej cirkvi na odpredaj pozemku a neskôr aj na prenájom pozemku, žiaľ 

neúspešne. Využitie pozemku by starosta videl na vybudovanie zberného dvora, kompostárne, 

prípadne na vybudovanie multifunkčného ihriska. Ďalej starosta poznamenal, že spôsob ako 

sa dostať k pozemkom je odkúpenie menších, voľných, poľnohospodárskych pozemkov a ich 

následná zámena za väčšie ucelené parcely s poľnohospodármi, ktorí už pozemky v našej obci 

vlastnia. Poslanec Lebeda uviedol, či nebude pri pozemkoch prekážať že sú vedené ako orná 

pôda a nie sú určené na výstavbu, na čo mu starosta uviedol, že nebude problém požiadať 

pozemkový fond o ich vyňatie. Starosta ďalej uviedol, že má záujem o nadobudnutie 

pozemku vedľa rodinného domu s.č. 59 v našej obci, kde by následne videl využitie vo 

vybudovaní zberného dvora, prípade kompostárne. Poslankyňa Demková sa dotazovala na 

pozemok, na ktorom bolo v minulosti vybudované ihrisko, poslanec Lebeda jej vysvetlil, že 

pozemok bol využívaný iba dočasne na základe dohody s družstvom. Zároveň sa pán Lebeda 
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dotazoval, či obec má dostatok financií na odkúpenie, prípadne prenájom pozemkov. Starosta 

sa vyjadril, že všetko by záviselo aj od ceny pozemku. Podotkol, že obec chce pozemok 

hlavne z toho dôvodu, že by sa rada zapojila do výziev, ktoré sa týkajú životného prostredia, 

hlavne čo sa týka zberného dvora pripadne kompostoviska, no bez vhodného pozemku to 

nebude možné. Uviedol, že výhodou by bola skutočnosť, že obec by mala lepšiu vytriedenosť, 

čo by sa vedelo premietnuť aj do poplatkov za odpad. Poslankyňa Ferková uviedla, že 

v budúcnosti sa bude tlačiť na obce aby si zriadili kompostoviska. Nakoľko k danej téme 

nepadli ďalšie dotazy starosta požiadal o prečítanie návrhu na uznesenie a dal o predloženom 

návrhu hlasovať. 

 

Návrh na uznesenie  č. 11/2022 

Obecné  zastupiteľstvo obce v  súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

Schvaľuje : Nadobudnutie pozemku v obci Šamudovce pre účely výstavby kompostoviska 

 

Hlasovanie :   za : 6poslancov - Maroš Lebeda, Anna Berešová,, Helena Demková,  

          Roman Dziak, Lívia Ferková, Ján Andrejko 

    

  proti : 0  

  zdržal sa : 0 

  neprítomní :  1 poslanec - Tomáš Koreň 

 

 Starosta skonštatoval, že  uznesenie č. 11/2023 bolo šiestimi poslancami schválené 

tak, ako bolo navrhnuté. 

 

K bodu č. 13 – Schválenie celodennej prevádzky Materskej školy Šamudovce a spustenie 

prevádzky ŠJ 

 

Starosta poznamenal, že obec uvažuje nad spustením celodennej prevádzky materskej 

školy od dátumu 01.09.2023, no bez zriadenia školskej jedálne to nebude reálne. Poznamenal 

že strava do materskej školy sa nesmie dovážať. Uviedol, že lacnejšie by obec vyšiel dovoz 

jedla, no zabezpečiť dovoz troch jedál (desiata, obed a olovrant) by neschválil úrad verejného 

zdravotníctva. Ako ďalej uviedol rodičia by záujem o celodennú prevádzku MŠ mali, no z ich 

strany je častý problém s neplatením poplatkov za stravu. Ekonómka obce uviedla, že od 

01.05.2023 bude poskytovaná dotácia na stravu pre deti, ktoré sú v hmotnej núdzi, čo v našich 

podmienkach sa to dotýka všetkých detí. Uviedla, že podmienky stravovania sú v súčasnosti 

prísnejšie a obec nesmie doplácať na potraviny. Starosta uviedol, že spustenie celodennej 

prevádzky, aj napriek poskytovanej dotácii od 01.05.2023 na stravu by bolo vhodnejšie až od 

01.09.2023. Poslanec Lebeda súhlasil vzhľadom na to, že budú 2 mesiace prázdnin, počas 

ktorých by kuchárka musela čerpať dovolenku. Poslankyňa Ferková sa zároveň dotazovala, či 

by sa vedela zabezpečiť strava aj pre seniorov z obce a či sú už záujemkyne na obsadenie 

pracovnej pozície kuchárky. Starosta uviedol, že sa uvidí aký záujem by bol o takúto stravu, 
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keďže to bude strava určená pre deti a tá nemusí každému vyhovovať.  Zároveň uviedol, že už 

prebehlo prvé kolo výberového konania, kde do užšieho výberu postúpili dve adeptky. Keďže 

táto téma bola prejednaná požiadal o prečítanie návrhu na uznesenie a dal o ňom hlasovať.             

 

Návrh na uznesenie  č. 12/2022 

Obecné  zastupiteľstvo obce v  súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

  

Schvaľuje : Celodennú prevádzku Materskej školy Šamudovce a spustenie prevádzky 

Školskej jedálne od 01.09.2023 

Hlasovanie :   za : 6 poslancov - Maroš Lebeda, Anna Berešová,, Helena Demková,  

          Roman Dziak, Lívia Ferková, Ján Andrejko 

           

  proti : 0  

  zdržal sa : 0 

  neprítomní :  1 poslanec -  Tomáš Koreň 

 

 Starosta skonštatoval, že  uznesenie č. 12/2023 bolo šiestimi poslancami schválené 

tak, ako bolo navrhnuté. 

 

K bodu č. 14 –  Návrh VZN č.5/2023 – určenie miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie 

povinného predprimárneho vzdelávania v Materskej škole  

 

Starosta poslancom uviedol, že obec Šamudovce má spracované VZN na určenie 

miesta a času zápisu dieťaťa do základnej školy a bolo potrebné spracovať VZN samostatne aj 

pre Materskú školu. Podotkol, že návrh VZN č.5/2023  - Určenie miesta a času zápisu dieťaťa 

na plnenie povinného predprimárneho vzdelávania v Materskej škole (príloha zápisnice) bol 

poslancom zaslaný do emailových schránok na preštudovanie. Dotazoval sa, či niekto 

z poslancov má k spracovanému VZN nejaké otázky. Keďže nikto z prítomných nemal 

pripomienky, dal starosta o predloženom návrhu hlasovať a požiadal o prečítanie návrhu na 

uznesenie.  

 

Návrh na uznesenie  č. 13/2023 

Obecné  zastupiteľstvo obce v  súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

Schvaľuje : Návrh VZN č.5/202 – Určenie miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie 

povinného predprimárneho vzdelávania v Materskej škole. 

 

Hlasovanie :   za : 6 poslancov - Maroš Lebeda, Anna Berešová,, Helena Demková,  

          Roman Dziak, Lívia Ferková, Ján Andrejko 

           



 12 

  proti : 0  

  zdržal sa : 0 

  neprítomní :  1 poslanec - Tomáš Koreň 

 Starosta skonštatoval, že  uznesenie č. 13/2023 bolo šiestimi poslancami schválené 

tak, ako bolo navrhnuté. 

K bodu č. 15 –  Zapojenie obce do výziev zameraných na : 

• Rozšírenie kapacity MŠ 

• Program obnovy dediny 

• Odpadové hospodárstvo (zberný dvor a technika) 

• Zapojenie do výziev – MAS DUŠA 

• Obnova budov vystavaných pred rokom 1980 – MŠ, KC 

 

Poslanci boli starostom obce informovaní, že v súčasnej dobe je vyhlásených viacero 

výziev, ktoré sú pre našu obec zaujímavé. Poznamenal, že v minulosti obec žiadala 

o poskytnutie dotácie v rámci programu odpadového hospodárstva, no žiadosť nebola úspešná 

a neprešla. Uviedol, že v súčasnej dobe by sa obec opätovne chcela zapojiť do tejto výzvy, 

kde sa môže žiadať až do výšky 80 000 €, no potrebujeme kvalitné spracovanie žiadosti. 

V rámci tejto výzvy by sa žiadalo výlučne na zakúpenie techniky, nakoľko na zberný dvor 

nemáme pozemok. Starosta uviedol, že má kontakt na človeka ktorý sa spracovaniu takýchto 

žiadosti venuje a zároveň pracuje priamo na ministerstve, teda vie čo všetko má takáto 

žiadosť obsahovať. Cena za spracovanie takejto žiadosti sa pohybuje v rozmedzí od 350 – 500 

€. Ďalej starosta poslancov informoval, že obec mala záujem aj o zapojenie sa do projektu 

v rámci obnovy budov vystavaných pred rokom 1980. Jedná sa o budovu bývalej Jednoty, 

v ktorej momentálne sídli komunitné centrum a materská škola. Nakoľko v minulosti už 

budova prešla rekonštrukciou, aj kolaudáciou, táto výzva pre nás už nie je vhodná. Starosta 

podotkol, že za vlastná financie sa dá nafúkať izolácia pod strechu KC. Poslanec Lebeda sa 

opýtal či strecha, ktorá bola v minulosti opravovaná v súčasnej dobe drží. Starosta uviedol, že 

v prípade horšieho počasia trochu zateká.  Pre obec je zaujímavou aj výzva POD – Program 

obnovy dediny v rámci ktorej sa obec chce uchádzať o poskytnutie dotácie na opravu 

prístupovej cesty pred budovou Komunitného centra Šamudovce. Víziou v rámci projektu je 

vyloženie plochy zámkovou dlažbou. Predbežná suma, ktorá by vyšla za vyloženie cca 250 

m2 pri cene 15 € za 1 m2 s úpravou podkladu, pokládkou a ďalšími prácami by bola vo výške 

12 000 €. Starosta uviedol, že 6 tisíc by sme mali z projektu z EUSTREAM a zvyšné financie 

by boli z projektu obnovy dediny. Poslanec Dziak sa dotazoval, či sa dá žiadať na obnovu 

dediny každý rok, a čo mu bolo odpovedané že áno. K danej tém neprebehla ďalšia diskusia 

preto požiadal starosta o prečítanie návrhu na uznesenie a dal o predloženom návrhu hlasovať. 

  

Návrh na uznesenie  č. 14/2023 

Obecné  zastupiteľstvo obce v  súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe ods. 2  písmena a)až c) § 14 zákona č. 583/2004 Z. 

z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z. n. p.  
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Schvaľuje : Zapojenie obce do výziev zameraných na úpravu priestranstva pred budovou 

Komunitného centra a Materskej školy Šamudovce 

 

Hlasovanie :   za : 6 poslancov - Maroš Lebeda, Anna Berešová,, Helena Demková,  

          Roman Dziak, Lívia Ferková, Ján Andrejko 

           

  proti : 0  

  zdržal sa : 0  

  neprítomní :  1 poslanec -  Tomáš Koreň 

 

 Starosta skonštatoval, že  uznesenie č. 14/2023 bolo šiestimi poslancami schválené 

tak, ako bolo navrhnuté. 

 

 

K bodu č. 16 – Informácia o podaní žiadosti o dotáciu od NAFTA a EUSTREAM 

 

Starosta poslancov informoval o tom, že obec sa zapojila do projektov v rámci 

vypracovania žiadosti od spoločnosti Nafta, kde sa žiadalo o dotáciu na vybudovanie 

oddychovej zóny pri Materskej škole Šamudovce. Ďalšia žiadosť sa podala na poskytnutie 

dotácie od spoločnosti EUSTREAM na vybudovanie prístupovej cesty k budove KC a MŠ. 

Obec momentálne čaká na schválenie jednotlivých žiadosti. Nakoľko poslanci nemali žiadne 

otázky k predmetnému bodu, starosta požiadal o prečítanie návrhu na uznesenie.  

 

Návrh na uznesenie  č. 15/2023 

Obecné  zastupiteľstvo obce v  súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe ods. 2  písmena a)až c) § 14 zákona č. 583/2004 Z. 

z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z. n. p.  

 

Berie na vedomie: Informácie o podaných žiadostiach od Nafty a Eustream. 

 

 

K bodu č. 17 – Školský výlet – Deň detí  

 

 

 

Poslanci boli informovaní, že aj tohto roku sa plánujú akcie ku dňu detí. Každoročne 

sú organizované dve akcie. Jedna je v rámci Základnej školy Šamudovce, starosta uviedol, že 

akcia v rámci školy sa ponesie v takom duchu ako minulé roky. Zúčastnia sa jej žiaci tunajšej 

školy spolu s mladšími súrodencami a rodičmi. Druhá akcia bude organizovaná v rámci obce. 

Starosta uviedol, že v súčasnej dobe je stále menej detí, ktoré sa tejto akcie zúčastňujú. 

Zároveň podotkol, že už zopár rokov sa realizuje ten istý program, preto vyzval poslancov 

aby navrhli nejakú zmenu na tento rok. Poslankyňa Demková navrhla návštevu divadla, na čo 

poslanci reagovali, že divadlo trvá cca hodinku a čo potom. Poslanec Lebeda navrhol urobiť 
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prieskum o čo by bol záujem. Starosta skonštatoval, že už minulý rok bola účasť veľmi nízka. 

Poslanci vidia problém aj v tom, že je ťažké skĺbiť malé a väčšie deti. Poslanci navrhli ešte 

návštevu Ľubovnianskeho hradu, prípadne jazdiarne Klokočina. Táto téma sa uzavrela s tým, 

že sa zistí záujme o konkrétnu aktivitu. Starosta požiadal o prečítanie návrhu na uznesenie 

a dalo o predloženom návrhu hlasovať.  

 

Návrh na uznesenie  č. 16/2023 

 

Obecné  zastupiteľstvo obce v  súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe ods. 2  písmena a)až c) § 14 zákona č. 583/2004 Z. 

z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z. n. p.  

 

Berie na vedomie: Informácie o pripravovanej akcii Deň detí 

 

Ukladá : Povinnosť osobnej návštevy účastníkov s cieľom zistiť záujem o pripravovanú      

aukciu. 

 

 

K bodu č. 18 – Rôzne -Stretnutie rodín 

 

 

Poslankyňa Demková požiadala o slovo. Poslancov informovala o tom, že by chcela 

v spolupráci s obecným úradom zorganizovať stretnutie mladých rodín s deťmi, ktoré sa do 

našej obce presťahovali, prípadne u nás žijú pomerne krátko. Ako poznamenala, má 

predstavu, že by sa stretnutie realizovalo na dvore za obecným úradom vo forme menšej 

opekačky. Ďalej poznamenala, že by išlo o stretnutie približne 10 rodín. Poslankyňa Berešová 

uviedla, že by bolo lepšie, keby bolo rodín viac. Súhlasila aj poslankyňa Ferková s tým, že by 

bolo dobré zorganizovať čo najviac mladých rodín. Pani Demková sa ponúkla, že sa zastaví 

na obecnom úrade a spolu s pracovníčkou vytipujú všetky mladé rodiny, ktoré by boli 

vhodné. Nakoľko bola daná téma uzavretá, požiadal starosta o prečítanie návrhu na uznesenie.    

 

Návrh na uznesenie  č. 17/2023 

Obecné  zastupiteľstvo obce v  súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

Berie na vedomie: Informácie o pripravovanej akcii pre nové rodiny v obci Šamudovce 

s názvom ,,Stretnutie rodín“ 

 

Nakoľko zo strany poslancov neboli žiadne iné body na prerokovanie, starosta poďakoval 

poslancom za účasť a obecné zastupiteľstvo bolo ukončené. 
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Zapisovateľka:  Mgr. Ivana Pavliková 

 

  Emil Ircha 

          starosta obce 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia:  Anna Berešová 

Lívia Ferková 

 

 


